

Personal interview questions and answers in English pdf

questions	Answers
<p>Tell us about yourself</p> <p>أخبرنا عن نفسك</p>	<p>I am a very ambitious person. I have a goal in my life to be in this job, as I have scientific and practical skills that qualify me for it. I also love learning and benefiting from the experiences of others, and I am able to work in traditional as well as innovative ways until the work process is successful.</p> <p>أنا شخص طموح للغاية، لدي هدف في حياتي أن أكون في هذه الوظيفة، حيث أنني أمتلك مهارات علمية وعملية تؤهلني لها، كما أنني أحب للتعلم والاستفادة من خبرات الآخرين، وقادر على العمل بالطرق التقليدية وكذلك المبتكرة حتى تنجح مسيرة العمل</p>
<p>What are your strengths and weaknesses?</p> <p>أخبرنا عن نقاط قوتك ونقاط ضعفك.</p>	<p>I am a person who loves life, and I love achieving myself in all legitimate ways, and I always look for innovative solutions to any problem I face, so you can consider the above to be one of my most important strengths, but on the other hand, I have some negatives like any normal person,</p>

	<p>which is that I hate routine work, and I do not like Hypocritical people: I can help my colleagues, but I would not prefer them to take advantage of my skills and claim them as their own.</p> <p>أنا شخص محب للحياة، وأحب تحقيق ذاتي بكافة الطرق المشروعة، ودائماً أبحث عن حلول مبتكرة لأي مشكلة أواجهها، لهذا يمكنك اعتبار ما سبق من أهم نقاط قوتي، لكن على الصعيد الآخر لدي بعض السلبيات مثل أي إنسان طبيعي وهي أنني أكره الأعمال الروتينية، ولا أحب الأشخاص المنافقين، يمكنني أن أساعد زملائي لكني لا أفضل أن يستغلوا مهاراتي لينسبوا إلى أنفسهم.</p>
<p>What motivates you? ما هو أكثر شيء يحفزك على العمل</p>	<p>Fair competition between me and my colleagues, this makes me motivated to highlight my skills more, and makes me able to work long hours without getting bored.</p> <p>المنافسة الشريفة بيني وبين زملائي، هذا يجعلني أتحمز لإبراز مهاراتي أكثر، ويجعلني قادر على العمل لساعات طويلة دون ملل.</p>
<p>Do you work better alone or as part of a team? هل تحب العمل بمفردك أم كجزء من فريق؟</p>	<p>In fact, there are some tasks that require me to work alone to achieve the highest success rate, and there are</p>

	<p>other tasks in which it is preferable for me to work in a team until we obtain an ideal result. This means that the work strategy depends on the task assigned to me.</p> <p>في الحقيقة هناك بعض المهام التي تستوجب مني العمل بمفردي لتحقيق أعلى معدل نجاح بها، وهناك مهام أخرى يفضل فيها أن أعمل في فريق حتى نحصل على نتيجة مثالية، هذا يعني أنه حسب المهمة الموكلة إلي تكون استراتيجية العمل.</p>
<p>Who has inspired you the most and why?</p> <p>من هو ملهمك ولماذا؟</p>	<p>My mother is my inspiration and role model. I draw from her personality more determination to achieve my dreams and ambitions. She is very intelligent and wise in dealing with others, and has wonderful good behavior.</p> <p>أمي هي ملهمتي وقدوتي، وأنا أستمد من شخصيتها المزيد من الإصرار لأحقق أحلامي وطموحاتي، وهي ذكية للغاية وحكيمة في التعامل مع الآخرين، ولديها حسن تصرف رائع</p>